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GEMEENTE WEMMEL 

Gemeenteraad donderdag 14 september 2017 
 

Besluitvorming 
 

 

In toepassing van artikel 252 van het gemeentedecreet. 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter; Walter Vansteenkiste, burgemeester; 
Christine Lemmens, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, 

Monique Van der Straeten, schepenen; Didier Noltincx, Roger 
Mertens, Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels, 

Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen Weemaes, Wies Herpol, 

Steve Goeman, Monique Froment, Marc De Groote, Alba Morganti, 
raadsleden; Katrien De Taeye, gemeentesecretaris;  
  

 
Verontschuldigd : 

 
Vincent Jonckheere, schepen; Christian Andries, Veerle Haemers, 

Michèle Laemont, Eugène Verbist, raadsleden;  
 

 

Afwezig : 

 

Bernard Hoebanckx, raadslid;  
 

 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 
 

 

OPENBARE ZITTING 

 

 1. Notulen van de gemeenteraad van 22/06/2017. Goedgekeurd met 18 stemmen voor bij 1 

onthouding (Thierry Mombeek). 

 2. Jaarrekening 2016. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 3. Budgetwijziging nr. 2 2017. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 4. Aankoop van werkkledij - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze. Goedgekeurd met 

eenparigheid van stemmen. 

 5. Remekerstraat - goedkeuring meeruitgave. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 6. Wijziging Rooilijn Guyotstraat - voorlopige vaststelling rooilijn (plan dd. 22/5/2017 - aangepast 

op 1/9/2017). Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 7. Wijziging aanvullend verkeersreglement - Invoeren van een snelheidsbeperking van 30 km/u - 

Obberg - einde straat. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 8. Wijziging Aanvullend verkeersreglement : arcering aanbrengen in J. Bogemansstraat t.h.v P.J. 

Charlottelaan. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 9. Wijziging aanvullend verkeersreglement:  Parkeren gereserveerd voor personenauto's Prinses J. 

Charlottelaan en De Hene. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 10. Kennisname beslissing AWV - Wijziging aanvullend verkeersreglement - Aanpassing 

wegmarkering RO Ring om Brussel - afrit 8 Wemmel (buitenring). Goedgekeurd met 18 

stemmen voor bij 1 onthouding (Thierry Mombeek). 

 11. Wijziging aanvullend verkeersreglement: Eénrichtingsstraat Is. Meyskensstraat voor fietsers. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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 12. Retributiereglement binnenschoolse opvang en vakantieopvang. Goedgekeurd met 18 stemmen 

voor bij 1 onthouding (Roberto Galluccio). 

 13. Zaak van de wegen - verkaveling met 3 loten - LOTEX b.v.b.a. - Bosch 144+, sectie A, nr. 

297H, 302A & 303C delen. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 14. Vaststelling plannenregister. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 15. Subsidiedossier Woonbeleidsproject Noord: goedkeuring. Goedgekeurd met 18 stemmen voor 

bij 1 stem tegen (Roger Mertens). 

 16. Kader interne controle. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 17. Intradura: uitbreiding van de inzameling van plastic verpakkingsafval - Goedkeuring notulen 

RvB 22/06/2017. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 18. Dossier IWVB: Verderzetting onderhandelingen voor de toetreding tot andere operator (TMVW) 

voor waterdistributie en zuivering van water. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 
MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Thierry Mombeek 
 

Stelt naar aanleiding van punt 10 "Kennisname beslissing AWV - Wijziging aanvullend 
verkeersreglement -aanpassing wegmarkering RO Ring om Brussel - afrit 8 Wemmel 

(buitenring)" volgende suggestie voor om de doorstroming te verbeteren : 
1. de middenberm bovenop de brug van de RO versmallen. Hierdoor wordt de afslagstrook voor het 

verkeer komende van Brussel dat de buitenring (richting Charleroi) wil oprijden verlengd. 

2. De oprit naar de buitenring (richting Charleroi) verbreden, zodat voertuigen vanuit Brussel en 
vanuit Wemmel samen de oprit kunnen oprijden. 

Schepen Carpriau antwoordt dat het voorstel zal genotuleerd worden. Wegenspecialisten zijn echter 
bezig met de onderhandelingen over de verbreding van de Ring. De gemeente Wemmel kan zelf geen 

wijzigingen doorvoeren. 

 
Jacqueline Moreau 

 
- Stelt dat er verleden zondag een meisje gevallen is op de Markt te Wemmel door de losliggende en 

kapotte kasseien en vraagt wanneer het marktplein zal hersteld worden. 
De burgemeester antwoordt dat de technische dienst bezig is met de voorbereiding van de 

vernieuwing van de Markt. Het zijn vooral de auto’s die de kasseien kapotrijden. De herstelling zal 

gebeuren met echte kasseien. 
 

- Stelt dat sinds de werken in de Pastorijstraat de ouders van de kinderen van de Sint-Jozefschool zich 
parkeren op de parking van de Delhaize. Kinderen steken over op dat punt en niet op het zebrapad, 

wat gevaarlijk is. Ze vraagt of de gemeente hier geen toezicht kan houden. De burgemeester 

antwoordt dat de verkeerssituatie besproken werd met de scholengroep. Zo is er verbod op parkeren 
en stilstaan in De Raedemaekerlaan, tussen de St-Jozefschool en de Steenweg op Merchtem (zijde 

SKC) en parkeerverbod in de Kaasmarkt, tussen de Pastorijstraat en het voetwegje naar de De 
Raedemaekerlaan. 

Het toezicht moet ook gebeuren door de leerkrachten en begeleiders. Niettemin zal de school 

nogmaals gewezen worden op de gevaarlijke situatie. 
 

Koen Weemaes 
 

- Vraagt waarom de vernieuwing van het marktplein gebeurt met echte kasseien en niet met een 
waterdoorlatende ondergrond. 

De burgemeester antwoordt dat we moeten rekening houden met het budget dat hiervoor voorzien is. 

Schepen Carpriau vult aan dat het enkel de stukken rondom de markt zijn die voorlopig vernieuwd 
worden. 
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- Stelt dat aan de ingang van de Zijp een haag staat die te hoog is. Hierdoor zijn fietsers niet goed 

zichtbaar. De burgemeester antwoordt dat dit kan gemeld worden aan de milieudienst of via de 

website van de gemeente. 
 

- Stelt dat de prijs van wegenwerken fors duurder zijn het jaar voor de verkiezingen en vraagt 
waarom sommige werken uitgevoerd worden in dat jaar. De burgemeester antwoordt dat men bij 

wegenwerken rekening moet houden met aanbestedingen, gunningen, subsidies , … zodat  men de 
uitvoeringsdatum niet altijd in eigen handen heeft. 

 

- Stelt dat in Sint-Genesius-Rode wijkagenten de bewoners aansporen om hun voetpad te 
onderhouden en het onkruid tegen te gaan. Hij vraagt of dat in Wemmel ook mogelijk is. De 

burgemeester antwoordt dat dit in Wemmel reeds gebeurt door de gemeenschapswachten. 
 

Thierry Mombeek 

 
Vraagt naar aanleiding van de buxusmot of er acties worden ondernomen voor volgend seizoen. De 

burgemeester antwoordt dat de vraag reeds gesteld is op provinciaal niveau. 
 

De volgende gemeenteraad gaat door op 19/10/2017 om 19u30. 
 

 
 

 

Deze lijst met beknopte omschrijving van de besluiten ligt ter inzage bij het gemeentesecretariaat, op 

het gemeentehuis te Dr. H. Folletlaan 28 - 1780 Wemmel, tijdens de openingsuren en dit tot en met 

13/10/2017. 

 

Wemmel, 21/9/2017, 

 
in opdracht:  

De gemeentesecretaris De voorzitter 
KATRIEN DE TAEYE RAF DE VISSCHER 

  
 


